
Zápisnica č. 2/2024 z  riadneho zasadnutia OZ Bajany, 

konaného dňa 26. 06. 2024 o 15,30 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Overovatelia zápisnice: 

Milan Kopor         Bc. Marek Banyász              

............................................................         .......................................................... 

Program zasadnutia: 

1. Úvodné náležitosti 
a/ Otvorenie zasadnutia 
b/ Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
c/ Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ dňa 21.03.2024 

2. Návrh na schválenie programu zasadnutia OZ 
3. Schvaľovací proces vstupu obce do Dlhopisového programu garantovaných výnosov VVS 
4. Oslavy Dňa obce – organizačno – technické zabezpečenie 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 
1. Úvodné náležitosti 

a/ Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie otvorila starostka obce I. Bosnyáková, ktorá privítala prítomných. Konštatovala, že 

z 5  poslancov sú prítomní   3     poslanci, čiže zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

b/ Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  

Za zapisovateľa bola určená p. Oľga Salayová 

Za overovateľov zápisnice boli určení: 

P. Milan Kopor 

Bc. Marek Banyász 

c/ Kontrola plnenia uznesení prijatých na zasadnutí OZ konaného 21.03.2024 

Z prijatého uznesenia nevyplývali žiadne úlohy na plnenie 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ 

Starostka obce prečítala program zasadnutia OZ /uvedený v úvode/ a vyzvala poslancov OZ, aby sa 

k nemu vyjadrili. Poslanci s programom OZ súhlasili  

Pripomienky: žiadne 

Za:       3          Proti:      0        Zdržali sa:  0 

Návrh na uznesenie 

Program zasadnutia OZ bol - nebol jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 8/2/2024 

3. Schvaľovací proces vstupu obce do Dlhopisového programu garantovaných výnosov VVS 
Starostka obce privítala na zasadnutí OZ zástupcov Klubu akcionárov VVS pani Hildebrand, ktorej 
odovzdala slovo. Predtým skonštatovala, že na 4.riadnom zasadnutí OZ dňa 25.10.2023 boli 
poslancom odovzdané informácie ohľadom Dlhopisového programu garantovaných výnosov /ďalej 
len program/. Na ich otázky odpovedali priamo zástupcovia Klubu akcionárov VVS. Priebežne boli 
poslancom na email posielané všetky informácie ohľadom tohto programu. Boli im posielané 
vyjadrenia, ktoré sú za vstup obcí do programu, ale aj tie, ktoré hovoria proti vstupu. Dňa 6.6. sa 
dvaja z poslancov, p. Granatová a p. Kopor zúčastnili stretnutia s predsedom dozornej rady VVS p. 
Hrehom a riaditeľom VVS Košice p. Prcúchom, ktorí sa kladne vyjadrili k vstupu obcí do dlhopisového 
programu. Vstup do dlhopisového programu odporúča aj kontrolórka obce. Preto záleží na 
poslancoch, ako sa rozhodnú. Ak sa rozhodnú za vstup obce Bajany do programu, budú sa schvaľovať 
jednotlivé uznesenia, ktoré sú potrebné k vstupu. Pani Hildebrand odpovedala poslancom na ich 
dotazy a otázky. 



- K bodu .. Prevod akcií obce Bajany v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská 
spoločnosť, a. s. 

       
Pripomienky: žiadne 

 

 

Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom 
zriadení“) 
 
zámer prevodu akcií obce Bajany (ďalej v texte len „obec“) v obchodnej spoločnosti 
Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. spôsobom (formou) obchodnej verejnej súťaže. 
 
Za:      3        Proti:  0          Zdržali sa:   0  
 

Uznesenie č. 9/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- K bodu .. Prevod akcií obce Bajany v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská 
spoločnosť, a. s. 

 
Pripomienky: žiadne 

 

Návrh na uznesenie 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 9 ods. 2 písm. a) v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. 
n. p. (ďalej len „zákon o majetku obcí“)  
 
spôsob prevodu hromadnej akcie série B obce Bajany (ďalej len „obec“) v obchodnej spoločnosti 
Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. spôsobom (formou) obchodnej verejnej súťaže. 
 
Za:      3        Proti:     0       Zdržali sa:   0  
 

Uznesenie č. 10/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- K bodu .. Prevod akcií obce Bajany v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská 
spoločnosť, a. s. 

 
Pripomienky: žiadne 
 



       
Návrh na uznesenie 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 9 ods. 2 písm. b) v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. 
n. p. (ďalej len „zákon o majetku obcí“)  
 
podmienky obchodnej verejnej súťaže na prevod hromadnej akcie série B obce Bajany (ďalej len 
„obec“) v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s.  
 
Za:     3         Proti:    0        Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 11/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 
 

- K bodu .. Prevod akcií obce Bajany v obchodnej spoločnosti Východoslovenská vodárenská 
spoločnosť, a. s. 

 
Pripomienky: žiadne 
 

 

Návrh na uznesenie 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 11 ods. 4  zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom 
zriadení“) 
 
komisiu na vyhodnocovanie súťažných návrhov v rámci obchodnej verejnej súťaže na prevod 
hromadnej akcie série B obce Bajany (ďalej len „obec“)  v obchodnej spoločnosti Východoslovenská 
vodárenská spoločnosť, a. s. 

Obec zriaďuje komisiu na vyhodnocovanie súťažných návrhov v rámci obchodnej verejnej súťaže na 
prevod hromadnej akcie série B obce v obchodnej spoločnosti VVS, a. s., pozostávajúcu z nasledovných 
(troch) členov: 

1. Ibolya Bosnyáková, starostka obce 
2. Ing. Anna Bumberová 
3. Bc. Marek Banyász 

 
Za:     3         Proti:    0        Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 12/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 



 
- K bodu .. . Nákup dlhopisov emitovaných obchodnou spoločnosťou Východoslovenská 

vodárenská spoločnosť, a. s. 
 

 

Pripomienky: žiadne 
 

Návrh na uznesenie 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 11 ods. 4  zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom 
zriadení“) v spojení s § 9 ods. 2 písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. (ďalej len 
„zákon o majetku obcí“) a Článkom 29 ods. 5 v spojení s Článkom 4 ods. 2 písm. f) Zásad hospodárenia 
a nakladania s majetkom obce Bajany 
nakladanie s majetkovými právami pri nákupe dlhopisov Voda Spieva I. emitovaných 
Východoslovenskou vodárenskou spoločnosťou, a. s., IČO: 36 570 460, so sídlom Komenského 50, 
042 48 Košice, zapísanej v OR Mestského súdu Košice, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 1243/V (ďalej len 
„VVS, a. s.“) vydané podľa slovenského práva s pevným úrokovým výnosom vo výške 6,00 % p. a. vo 
forme na meno, v zaknihovanej podobe, v menovitej hodnote 13,28,- € (slovom trinásť eur 
dvadsaťosem centov), splatné v roku 2044, s právom predčasného splatenia zo strany emitenta 
počnúc rokom 2034, ISIN: SK4000023198 (ďalej aj „dlhopisy“) za upisovaciu/kúpnu cenu v celkovej 
sume 39 016,64 ,- € (slovom: tridsaťdeväťtisíc šestnásť eur a šesťdesiatštyri eurocentov).   
 
Za:    3          Proti:   0         Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 13/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- K bodu .. Prevod akcií obce Bajany (ďalej len „obec“) v obchodnej spoločnosti 
Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s. 

 
Pripomienky: žiadne 
 

       
Návrh na uznesenie 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 
schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon o obecnom 
zriadení“) 
 
záväzok obce, založený zmluvou o prevode akcií (ďalej aj „zmluva o prevode akcií“) medzi obcou ako 

predávajúcim (ďalej len „obec“) a vybraným účastníkom (kupujúcim) (ďalej len „vybraný účastník“) v 

obchodnej verejnej súťaži na prevod akcií obce v obchodnej spoločnosti Východoslovenská 

vodárenská spoločnosť, a. s., IČO: 36 570 460, so sídlom Komenského 50, 042 48 Košice, zapísanej 



v OR Mestského súdu Košice, Oddiel: Sa, Vložka číslo: 1243/V (ďalej len „VVS, a. s.“) ako vedľajšie 

dojednanie podľa § 610 a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v z. n. p. (ďalej len 

„Občiansky zákonník“). 

 

Za:     3         Proti:    0        Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 14/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- Vstup obce Bajany do Klubu akcionárov Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., o. 

z. (skrátený názov KA VVS OZ)  

 
Pripomienky: žiadne 

 

 

Návrh na uznesenie 

Obecné zastupiteľstvo v Bajanoch 

podľa § 11 ods. 4 písm. m) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov: 

A. Berie na vedomie znenie stanov KA VVS OZ 

B. Schvaľuje -neschvaľuje účasť obce Bajany v občianskom združení: 

Klub akcionárov Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a. s., o. z. 
Sídlo: Hlavné námestie 356/5, 81101 Bratislava-Staré Mesto, Slovenská republika 
IČO: 52861058 
Registračné číslo: VVS/1-900/90-58096 
Registrový úrad: MV SR 
 
Za:     3         Proti:      0      Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 15/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- K bodu .. Účasť obce Bajany (ďalej len „obec“) v záujmovom združení právnických osôb Klub 
majiteľov dlhopisov VVS, a. s. 

Obec má zámer nadobudnúť postavenie člena záujmového združenia právnických osôb Klub 
majiteľov dlhopisov, VVS, a. s. po jeho vzniku. Záujmové združenie právnických osôb bude založené 
v intenciách § 20f a nasl. zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky zákonník v z. n. p. (ďalej len „Občiansky 
zákonník“).  

 
Pripomienky: žiadne 

 

 

Návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 



schvaľuje - neschvaľuje 
 
podľa § 11 ods. 4 písm. m) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon 
o obecnom zriadení“) 

 
účasť obce v záujmovom združení právnických osôb Klub majiteľov dlhopisov, VVS, a. s. 
 

Za:        3      Proti:     0       Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 16/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- Schválenie zmeny rozpočtu obce Bajany Rozpočtovým opatrením č. 1/2024 
 
Zámerom obce je predaj cenných papierov – akcií Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 
a nákup cenných papierov – Dlhopisov Voda Spieva I. emitovaných Východoslovenskou vodárenskou 
spoločnosťou, a. s. Obec nakúpi dlhopisy za rovnakú sumu, za akú predá akcie. Saldo rozpočtového 
opatrenia je teda 0 EUR. Akcie vo vlastníctve obce sú vedené na účte 069 – Ostatný dlhodobý finančný 
majetok a na príslušnej majetkovej karte. Prekladané Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 je pripravené 
v súlade s § 14 ods. 2. písm. d) zák. č. 583/2004 Z. z.1 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy.  
 
Pripomienky: žiadne 
 

 
Návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 

 
schvaľuje - neschvaľuje 

 

zmenu rozpočtu obce Bajany Rozpočtovým opatrením č. 1/2024 v predloženom znení. 
 

Za:        3      Proti:    0        Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 17/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 

- K bodu .. Zmena zásad hospodárenia s majetkom obce Bajany 
 
Pripomienky: žiadne 

 

 

Návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Bajany 
 

Schvaľuje - neschvaľuje 

 
 



 
podľa § 11 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. (ďalej len „zákon 
o obecnom zriadení“) v spojení s § 9 ods. 1 zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. (ďalej 
len „zákon o majetku obcí“) 
 
zmeny zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bajany v znení neskorších zmien (ďalej 
v texte aj „zásady hospodárenia s majetkom obce“), v rozsahu nasledovných úprav. 
 
V Zásadách hospodárenia sa dopĺňa čl.29, znenie je súčasťou uznesenia 
 
Za:      3        Proti:      0      Zdržali sa:    0 
 

Uznesenie č. 18/2/2024 
 

Znenie uznesenia v plnom znení je prílohou zápisnice 
 
4. Oslavy Dňa obce – organizačno – technické zabezpečenie 
- Deň obce – dohodnutý na 27.7., účinkujúci – Spievajúca Heligónka – Matúš a Dušana Pavelčákovci, 
FSS Novešan, FSS Záhorčan, harmonikár- nie, skupina zo Zbudze – ozvučenie+večerná zábava, bufet – 
Pub Michalovce – Svijany, občerstvenie pre občanov – guláš, atrakcie pre deti – 2 ks nafukovacie 
hrady- zabezpečí M. Kopor, konferovanie- Ing. Bumberová, sponzorské príspevky a pozvánky – rieši 
starostka, pozvaní hostia – starostovia Lekárovce, Vysoká nad Uhom, Pinkovce, Maťovské Vojkovce, 
MUDr. V. Novotný, JUDr. T. Sotáková, zmrzlina, stánok s hračkami - Štimová 

 
5.Rôzne 
- z 1.zasadnutia OZ bola zverejnená na webovej stránke obce zápisnica aj uznesenie 
- webová stránka obce bola prepracovaná na podmienky určené z MIRRI, bola podpísaná zmluva 
s firmou Dobrá obec, mesačný poplatok za správu web stránky je stanovený na sumu 20, - € mesačne 
- po zverejnení obchodnej súťaže na prenájom súkromného obchodu nebola doručená žiadna 
ponuka. Navrhujem použiť priestory obecnej budovy na zriadenie klubu pre mladých 
- pre Poľovnícke združenie Uh Bajany bola vyplatená dotácia vo výške 300, - € 
- opravila sa nefunkčná časť obecného rozhlasu od súp. č. 68 po koniec dediny 
- od 1.4. sa začalo s organizovaním PUPN – pre nezamestnaných UoZ, boli prijatí 3 UoZ, bolo pre nich 
uzatvorené úrazové poistenie. Projekt má trvať do 31.12.2024 
- bola zrealizovaná veľkonočná a jarná výzdoba priestorov obce 
- od spoločnosti Nafta a.s. cez nadáciu EPH získala obec 500,- € na projekt Ekologické miesto 
spomienok, na nový cintorín sa zakúpili lavičky- 2 ks, odpadkový kôš, nádoba na separovaný zber. 
Vybetónovala sa plocha, kde bude umiestnený veľkokapacitný kontajner. Ten bol objednaný z firmy 
Ferex, mal by byť zhotovený koncom júna, začiatkom júla. Hnedou farbou sme natreli prístrešok na 
náradie. Projekt sme vyúčtovali, vyúčtovanie bolo schválené 
- zamestnanecký projekt nadácie EPH, ktorý sme riešili prostredníctvom Ing. Čeplíka, nebol schválený. 
Žiadali sme o financie na zakúpenie fitstrojov do exteriéru. Neúspešný bol aj projekt COOP Jednoty. 
Ako úspešný bol vyhodnotený projekt Jedlé ostrovy z nadácie VSE. V blízkom období prebehne 
výsadba kríkov a v jeseni výsadba stromov 
- naďalej sa rieši dokončenie rekonštrukcie vnútorných priestorov obecnej budovy (bývalá ZŠ). Na 
základe žiadosti projektanta bol uskutočnený hydrogeologický prieskum spodnej vody – p. Zavadiak 
a 3D scan strechy kvôli statike – Photomap Košice. Projekt je v štádiu riešenia 
- čakáme na výzvu na rekonštrukciu obecných ciest, sme v kontakte s firmou Premier Consulting 
- zareagovali sme na výzvu vyhlásenú KSK – ID/2024, kde sme žiadali financie na rekonštrukciu 
strechy Rozlúčkovej siene. Z ministerstva financií sme žiadali dotáciu na opravu fasády obecnej 
budovy (bývalý súkromný obchod).  Okrem toho sme vypracovali niekoľko menších projektov – 



nadácia Allianz, Ekopolis, Ekofond SPP – projekt neúspešný, z 214 žiadostí podporili 37. O ostatných 
projektoch sme zatiaľ neboli informovaní 
- obec sa podieľala na príprave dvoch kôl prezidentských volieb a volieb do EP 
- 5.4. sa konala dobrovoľná brigáda, v rámci ktorej sme vyzbierali odpad na ceste smerom na Vysokú 
n/U 
- dokončili sme maľovanie a celkovú rekonštrukciu zborovne v materskej škole, maľovanie ostatných 
priestorov v MŠ a ŠJ zrealizujeme cez letné prázdniny 
- návšteva p. M. Nistorovej v DOS V. Kapušany pri príležitosti jej stých narodenín, p. Mária zomrela 
v mesiaci máj 2024 
- 30.4. sme zorganizovali akciu Stavanie mája – kultúrne vystúpenie FSS Pajtašky z Lekároviec 
- v spolupráci s MŠ sme zorganizovali oslavy Dňa matiek. V programe vystúpili deti z MŠ Bajany a žiaci 
ZŠ Bežovce. M. Štundová a B. Šarová napiekli koláče a veterníky 
- 2.6. – oslavy Dňa detí. Všetkým ďakujem za pomoc pri organizovaní týchto akcií 
- naďalej riešime reklamáciu KC, likvidátor poisťovne Allianz skonštatoval, že sú prehnité OSB dosky 
na streche. Čakáme na vyjadrenie poisťovne. Riešili sme aj poistnú udalosť v RS – zatekanie. Bola nám 
priznaná suma 197, - € na opravu vnútorných priestorov RS po zatečení 
- 3.5. bol splatený úver vo výške 3 079, - €, naďalej sa platí úver po bývalom vedení vo výške 500,- € 
mesačne, ostáva splatiť ešte 4 500, - € 
- z financií od úradu vlády sme zatiaľ zakúpili nožnicové stany v počte 6 ks 
- zúčastňovala som sa školení k voľbám, stretnutí mikroregiónu, stretnutia regionálneho ZMOS-u, 
Rady partnerstva pri KSK, športového dňa SŠÚ, športového dňa ZMOS 
- k projektu Kompostovisko a Komunitné centrum boli vypracované následné monitorovacie správy- 
odoslané do ITMS 
- po uplynutí päť ročného obdobia bolo vyhlásené výberové konanie na pozíciu riaditeľky MŠ 
- prebieha pravidelné vykosovanie obecných priestorov, začali sme s čistením priekop od č.d. 125 
- na základe posudkov posudkového lekára boli vypracované rozhodnutia o umiestnení seniorov do 
DSS 
- boli objednané futbalové dresy pre mládež, potlač dresov – M. Babinčák. Termín futbalového 
turnaja žiakov bol 22.6., starostka Lekároviec ho zrušila, na novom termíne sa dohodneme 
- odoslanie Registratúrneho poriadku a plánu na schválenie do Štátneho archívu Košice, pracovisko 
Michalovce 
- 6.6. sme sa zúčastnili športového dňa, ktorý organizoval Spoločný školský úrad Vinné pri príležitosti 
20.výročia založenia úradu. Za našu obec sa zúčastnili: p. Nora Minčák, učiteľka MŠ, Mgr. Dominika 
Agárdi, manažérka KC a starostka   
- spolu s poslancami B. Granatovou a M. Koporom sme sa zúčastnili stretnutia s p. I. Šimkom, 
kandidátom na europoslanca, generálnym riaditeľom VVS Košice p. Prcúchom, predsedom Dozornej 
rady VVS p. Hrehom a ďalšími zúčastnenými. Riešila sa výstavba kanalizácie obcí z nášho 
mikroregiónu a ďalšie problémy 
- 10.6.- návšteva dvoch pracovníčok zo Zemplínskej knižnice Michalovce, riešenie možnosti 
dokúpenia nových kníh cez výzvy 
- čo sa týka podielových daní mesiac máj bol opäť finančne slabý, ZMOS avizuje, vyplatenie nižšej 
čiastky aj v mesiaci jún v porovnaní s rokom 2023, ostatné mesiace by mali byť finančne lepšie 
a stabilnejšie 
- 10.6.- valné zhromaždenie akcionárov VVS v Košiciach, obec splnomocnila obec Vysokú nad Uhom 
13.6.- športový deň ZMOS-u vo Veľkých Kapušanoch 
- v MŠ okrem Dňa matiek sa konal Deň detí – rôzne súťaže, výlet do Klokočinky – obec uhradila 
autobus, fotenie, rozlúčková slávnosť, dve deti odchádzajú do 1. ročníka, jedno dieťa je zapísané, 
ďalšie bude zapísané v októbri 
- TSP – beseda s policajtom ohľadom bezpečnosti seniorov, predpis liekov, návštevy, zabezpečovanie 
obedov, poskytovanie poradenstva v sociálnej oblasti 
- KC – okrem spoločných akcií s OcÚ – pedikúra, masáž, varenie bazového sirupu, poskytovanie 
poradenstva  



- bola vyhlásená výzva Ministerstva vnútra, cez Okresný úrad Michalovce o poskytnutie regionálneho 
príspevku, chceme zriadiť fitpark a detské ihrisko pri KC, bude vhodné aj pre handicapovaných 
občanov rôznych vekových kategórií. Spolupráca s firmou Veríme v zábavu, vypracovanie projektovej 
dokumentácie – Ing. Nešťák, žiadosti s prílohami – Ing. Saladiaková, verejné obstarávanie dodávateľa 
– p. Štulajter, vybavovanie ohlásenia drobnej stavby. Investícia do týchto úkonov cca 1 700, - €, výška 
žiadanej dotácie 59 495,26 € už aj s dopadovými plochami a montážou jednotlivých zariadení. Ak by 
tento projekt vyšiel, bola by to výborná vec a dosiahli by sme atraktívnejšie prostredie vedľa KC 
s možnosťou nielen miestneho, ale aj regionálneho využitia, termín na odovzdanie žiadosti – 
28.6.2024. Žiadosť s prílohami bola odovzdaná osobne na podateľňu OÚ a odoslaná emailom dňa 
25.06. 
- 17.6. – začal premávať školský autobus do V. Kapušian bez prestupu 
- 19.6 – stretnutie mikroregiónu Čierna voda – Uh v Zemplínskej Širokej 
- pravidelná kontrola elektrických a plynových spotrebičov na OcÚ, kontrola plynových kotlov 
a komínov 
 
6. Diskusia 
 
- bez ohlásenia sa na zasadnutí zúčastnil p. Štefan Adam, ktorý predniesol svoju požiadavku na 
riešenie pozemku, ktorý mu obec mala odpredať v roku 2021. Predaj neprešiel cez kataster, nakoľko 
na dotknutých pozemkoch v LV je uvedená ťarcha. Poslanci OZ sa dohodli, že na ďalšie zasadnutie OZ 
sa pripravia podklady a vtedy sa to bude riešiť ako bod programu zasadnutia 
 
- diskusia prebiehala hlavne k bodu príprav Dňa obce. Poslanci OZ sa dohodli, že starostka pripraví 
harmonogram organizačno – technického zabezpečenia osláv a stretneme sa cca 2 týždne pred 
oslavami. Presný termín oznámi pani starostka. 
 
 
7. Záver 
Starostka poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí OZ a za diskusiu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisovateľ: Oľga Salayová                                                      Ibolya Bosnyáková, starostka obce 


